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Haal Internationaal Topsportevenement binnen.
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DOR D REC HT

De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 7 november 2023, behandelend het
agendapunt Vaststellen Begroting 2024.

Constaterende dat:

I1110

1. De gemeente Dordrecht een sportvisie heeft waarbij een van de ambities is "topsport inspireert en

maakt schapetrots";

2. De KNSB ervoor heeft gekozen shorttrack verplaatsen naar Tilburg waarmee Dordrecht een

impactvol internationaal sportevenement is kwijtgeraakt;

3. Dat we incidenteel een groot evenement binnenhalen of mee mogen organiseren zoals

in 2024 de Tour de France Femmes;

4. Een stad als Rotterdam kennelijk is in staat is om veel grote internationale sportevenementen naar

Rotterdam te halen;

5. de grote internationale evenementen steeds vaker Nederland verlaten en waar ze in Nederland nog

zijn het vaak in de grote steden is;

6. het college heeft toegezegd in Q1 2024 met een visie op topsportevenementen te komen, maar dat

dit ook beperkt kan zijn tot nationale kampioenschappen die, afgezien van zeer populaire sporten,

minder exposure hebben dan internationale topsportevenementen.

Overwegende dat:

1. Wat ons betreft deze visie ook moet ingaan op de (on)mogelijkheden internationale
topsportevenementen binnen te halen;

2. Internationale evenementen met topsporters niet alleen goed zijn voor het imago
van Dordrecht, maar ook een enorme inspiratiebron kunnen zijn voor onze jeugd en inwoners en ook
gewoon leuk zijn;

3. Het voor die inspiratie van belang is dit soort evenementen meer plaats te laten vinden in de stad in
plaats van alleen de sportboulevard en/of zorg te dragen voor meer uitstraling in de stad;

4. Dit soort evenementen ook bijdragen aan de ambitie om tot de top 10 van de meeste sportieve
steden van Nederland te behoren;

5. Dat deze scopeverbreding meer tijd en diepgaander onderzoek zal vergen;

Verzoekt het college / spreekt uit dat:



Voorafgaande aan de vormgeving van de visie en een strategisch plan voor
topsportevenementen een onderzoeksvoorstel en een financiele dekking voor een onderzoek naar wat
er organisatorisch, financieel en anderszins nodig is cm op meer structurele basis grote (inter)nationale
impactvolle sportevenementen naar Dordrecht te halen en te behouden. Daarbij tevens aan te geven
wat dit betekent voor de totstandkoming van de visie en strategie.

En gaat over tot de orde van de dag.
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